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§ 9  Lägesrapport Nyproduktion 

Vd hänvisade till ärende 9. 

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutar följande: 

1. Lägesrapporten nyproduktion godkänns. 

§ 10 Redovisning Stora investeringsprojekt – T2 

Vd hänvisade till ärende 10. 

 
Styrelsen för Stockholmshem beslutar följande: 

1. Lägesrapport stora investeringsprojekt godkänns. 

 

§ 11 Anmälan angående inkomna och besvarade remisser 

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutar följande: 

1. Att godkänna rapporten angående inkomna och besvarade remisser. 

 

§ 12 Vd informerar 

VD aviserade inledningen av de årliga hyresförhandlingarna som startar inom kort. Chef VD-stab 

Magnus Ljungkvist kommenterade förutsättningarna och informerade om att äskandet förbereds 

men ännu inte är presenterat. VD redovisade vidare att förhandlingen om men i boendet för bo-

ende i Kvarteret Linjalen under ombyggnadstiden är klar och kommer att kommuniceras till hyres-

gästerna inom kort. Kommunikationschef Åsa Stenmark redogjorde därefter för status i kommuni-

kationsarbetet kring detaljplaneärendet rörande utvecklingen av Solhems Hagväg i Spånga. VD 

berättade att Stockholmshems HR-Chef Jenny Nielsen fått Karriärföretagens utmärkelse årets HR-

direktör. Styrelsen framförde en särskild och varm gratulation till Jenny Nielsen och tackade för 

hennes fina insatser. Kommunikationschef Åsa Stenmark redovisade det proaktiva kommunikat-

ionsarbetet de senaste månaderna vilket inneburit en stor och positiv exponering av Stockholms-

hems aktiviteter och utvecklingsarbete. Ordförande kommenterade mediauppgifterna om grund-

läggningen av kv Persikan. Chef Bygg & Teknik Patrik Andersson redogjorde för status i ärendet. 

Till sist påminde VD om avtackningen av Anette Sand dagen efter, fredagen den 14 oktober kl 16-

18 

 

§ 13  Övriga frågor 

Maria Hannäs lyfte frågan om att en hyresgäst kontaktat henne med frågor om hantering av vitva-

ror i dennes kök och ifrågasättande av Stockholmshems system för inre underhåll. Chef för Bo-

ende & Lokaler tog med sig frågan och återkommer i ärendet.  

 

§ 14  Mötets avslutande 

Ordförande avslutade mötet och tackade för sin tid som ordförande för denna mandatperiod. Vice 

ordförande tackade i sin tur ordförande för ett gott ordförandeskap.  

 

Vid protokollet:  

 

 

Olle Torefeldt 

 

Justerat: 

 

 

Björn Ljung  Karin Gustafsson   


